
Rada Miejska w Kluczborku 

Protokół nr XII/2019 

XII Sesja w dniu 24 września 2019 
Obrady rozpoczęto 24 września 2019 o godz. 16:00, a zakończono o godz. 17:18 tego samego 
dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 19 radnych. 

Obecni: 

1. Krzysztof Adamski 
2. Stanisław Brejwo 
3. Alfred Długosz 
4. Tadeusz Doliński 
5. Radosław Jarosz 
6. Janusz Kallus 
7. Janusz Kędzia 
8. Andrzej Konwiński 
9. Joanna Kozioł 
1 O. Rafał Lasek 
11. Tomasz Michalak 
12. Adam Michalewski 
13. Józef Mrozek 
14. Jan Myślecki 
15. Zdzisław Pięch 
16. Grażyna Popek 
17. Piotr Rewienko 
18. Krzysztof Rychel 
19. Piotr Sitnik 
20. Justyna Ślusarczyk 
21. Marek Wojna 

1. Sprawy porządkowo-organizacyjne: 

1) otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności podejmowanych uchwał, 

Sesje otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej . W sesji udział wzięło 19 Radnych 

2) ustalenie porządku obrad, 
Burmistrz Miasta Kluczborka zawnioskował o wprowadzenie do porządku obrad sesji Rady 
Miejskiej w Kluczborku w dniu 24.09.20 19 r. 
w pkt 3 porządku 
Ana! iza z wykonania budżetu za I półrocze 2019 r. 
-opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu, 
-dyskusja, 



-przyjęcie sprawozdania z wykonania budżetu za I półrocze 2019 r. 

oraz dodatkowego projektu uchwały 
19) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy pomiędzy Gminą Kluczbork jako 
Organizatorem a Przedsiębiorstwem Komunikacji Samochodowej w Kluczborku Sp. z o.o 
jako Operatorem o świadczenie usług publicznych w zakresie publicznego transportu 
zbiorowego. 

Glosowano w sprawie: 
ustalenie porządku obrad,. 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2 

Porządek obrad 
I .Sprawy porządkowo-organizacyjne: 

1/ otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności podejmowanych uchwał, 
2/ ustalenie porządku obrad, 

3/ przyjęcie protokołu z sesji, odbytej w dniu 28.08.20 l 9 r. 
4/ informacja Przewodniczącego o działaniach podejmowanych między sesjami. 

2. Interpelacje i zapytania Radnych. 
3. Analiza z wykonania budżetu za I półrocze za 2019 r. 
-opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu 
-dyskusja 
-przyjęcie sprawozdania z wykonania budżetu za I półrocze 2019 r. 

4.Podjęcie uchwal: 
- opinie Komisji 

1/ w sprawie zasad i trybu przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami zamieszkałymi w 
Kluczborku przy ulicy Nowodworskiej dotyczącej zniesienia urzędowej nazwy miejscowości 
Nowy Dwór; 

2/ w sprawie zasad i trybu przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami Sołectwa Smardy 
Dolne dotyczącej zniesienia urzędowej nazwy miejscowości Smardzka Kolonia położonej 
na terenie Sołectwa Smardy Dolne; 

3/ w sprawie zasad i trybu przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami Sołectwa Gotartów 
dotyczącej zniesienia urzędowej nazwy miejscowości Miłoszowice położonej 
na terenie Sołectwa Gotartów; 

4/ w sprawie zasad i trybu przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami Sołectwa Bażany 
dotyczącej zniesienia urzędowej nazwy miejscowości Damnik położonej 
na terenie Sołectwa Bażany; 

5/ w sprawie zasad i trybu przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami Sołectwa Gotartów 
dotyczącej zniesienia urzędowej nazwy miejscowości Gotartów Ogrodnictwo położonej 
na terenie Sołectwa Gotartów; 
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6/ w sprawie zasad i trybu przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami Sołectwa Bażany 
dotyczącej zniesienia urzędowej nazwy miejscowości Korzeniaki położonej 
na terenie Sołectwa Bażany; 

7/ w sprawie zasad i trybu przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami Sołectwa Krasków 
dotyczącej zniesienia urzędowej nazwy miejscowości Krasków (rodzaj „kolonia") położonej 
na terenie Sołectwa Krasków; 

8/ w sprawie zasad i trybu przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami Sołectwa Maciejów 
dotyczącej zniesienia urzędowej nazwy miejscowości Chałupska położonej 
na terenie Sołectwa Maciejów; 

9/w sprawie zmiany Uchwały Nr XLVIl/461/18 Rady Miejskiej w Kluczborku z dnia 28 
marca 2018 r. dotycząca realizacji projektu pn. "Wzrost jakości usług administracyjnych 
w Dzierżoniowie, Kluczborku, Kędzierzynie- Koźlu, Namysłowie, Prudniku"w ramach 
Działania 2.18 Programu Operacyjnego Wiedza Edukacja Rozwój 2014-2020 konkurs 
nr POWER.02.18.00-IP.01-00-001/18; 

1 O/w sprawie zmiany Statutu Kluczborskiej Rady Seniorów; 

11/w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej na rzecz Powiatu Kluczborskiego; 

12/ w sprawie przejęcia i zaliczenia dróg powiatowych do kategorii dróg gminnych; 

13/ w sprawie przyjęcia projektu Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków 
na terenie Gminy Kluczbork; 

14/ w sprawie niedochodzenia należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny; 

15/w sprawie wprowadzenia opłat za parkowanie pojazdów samochodowych na parkingach 
w Kluczborku, zlokalizowanych na nieruchomościach nie będących drogami publicznymi 
oraz ustalenia sposobu pobierania i stawek tych opłat; 

16/w sprawie ustalenia strefy płatnego parkowania, wysokość opłat oraz określenie sposobu 
pobierania opłat za postój pojazdów samochodowych w strefie płatnego parkowania 
na terenie miasta Kluczborka; 

1 7 /w sprawie zmian w budżecie po stronie dochodów i wydatków; 

18/ w sprawie zmiany w wieloletniej prognozie finansowej ; 

19/w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy pomiędzy Gmina Kluczborkjako 
organizatorem a Przedsiębiorstwem Komunikacji Samochodowej w Kluczborku Sp.za.o jako 
Operatorem o świadczenie usług publicznych w zakresie publicznego transportu zbiorowego; 

5.0dpowiedzi na zgłoszone w pkt.2 interpelacje i zapytania Radnych. 
6.Sprawozdanie z działalności Burmistrza za okres miedzy sesjami. 

-opinia Komisji Rewizyjnej , 
-dyskusja, 
-przyjęcie sprawozdania 

3 



7.Sprawozdanie Komisji Skarg z działalności za okres między sesjami. 
8.Wolne wnioski i informacje 
9.Zamknięcie obrad. 

3) przyjęcie protokołu z sesj i, odbytej w dniu 28.08.2019 r. 

Nikt z Radych nie wniósł uwag do protokołu . 

Glosowano w sprawie: 
przyjęcie protokołu z sesji, odbytej w dniu 28.08.2019 r.. 
Wyniki glosowania 
ZA: 19, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2 

4) informacja Przewodniczącego o działaniach podejmowanych między sesjami. 

W dniu 18 września 2019 r. posiedzenie odbyła Komisja Kultury, Oświaty, Sportu 
i Turystyki. 
Tematem posiedzenia była analiza projektów uchwał i sprawozdania 
z wykonania budżetu za I półrocze 2019r. 
W posiedzeniu uczestniczył Burmistrz Miasta i Skarbnik. 

W dniu 19 września 2019 r. posiedzenie odbyła Komisja ds. Wsi, Rolnictwa, Leśnictwa, 

Gospodarki Żywnościowej i Ochrony Środowiska. 
Tematem posiedzenia była analiza projektów uchwał i sprawozdania 
z wykonania budżetu za I półrocze 2019r. 
W posiedzeniu uczestniczył Z-ca Burmistrza Miasta i Skarbnik. 

W dniu 18 września 2019 r. posiedzenie odbyła Komisja Spraw Obywatelskich 
i Socjalnych. 
Tematem posiedzenia była analiza projektów uchwał i sprawozdania 
z wykonania budżetu za I półrocze 2019 r. 
W posiedzeniu uczestniczył Skarbnik. 

W dniu 24 września 2019 r. posiedzenie odbyła Komisja Budżetu, Rozwoju Gospodarczego 
i Gospodarki Miejskiej. 
Tematem posiedzenia była analiza projektów uchwał i sprawozdania 
z wykonania budżetu za I półrocze 2019r. 
W posiedzeniu uczestniczyli Burmistrz Miasta i Skarbnik Gminy. 

W dniu 23 września 2019 r. posiedzenie odbyła Komisja Rewizyjna 
Tematem posiedzenia była analiza sprawozdania z działalności Burmistrza za okres między 
sesjami i sprawozdania z wykonania budżetu za I półrocze 2019 r. 
W posiedzeniu uczestniczył Burmistrz Miasta. 

Komisja Skarg - nie odbyła posiedzenia 
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2. Interpelacje i zapytania Radnych. 

Radny Adam Michalewski- zapytał o możliwość podłączenia gazu dla mieszkańców przy 
ul. Arki Bożka, mieszkańcy tej ulicy gazu nie posiadają. 
https: \\"\\w.voutube.com watch?v=lLzp~goGdUg 
Burmistrz Jarosław Kielar - poinformował że w sprawie gazu i jego podłączenia proszę 
zwracać się do Zakładu Gazowniczego. Gmina nie inwestuje w takie inwestycje ,może 
pomóc w organizacji spotkania. 

Radny Adam Michalewski - poprosił aby zwiększyć uwagę na zachowanie młodzieży w 
okolicach Szkoły Podstawowej Nr 2. 
https://W\\,v.voutube.com/watch?v=lLzpNgoGdUg 

3. Analiza z wykonania budżetu za I półrocze 2019 r. 

1) -opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu, 
Przewodniczący Rady Miejskiej Janusz Kędzia przedstawił opinie Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w sprawie opinii o informacji o przebiegu wykonania budżetu za I półrocze 
2019 roku. 
Przewodniczący Rady Miejskiej Janusz Kędzia odczytał opinię 

2) -dyskusja, 

Nikt z Radych nie zabrał głosu w dyskusji. 

3) -przyjęcie sprawozdania z wykonania budżetu za I półrocze 2019 r. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Janusz Kędzia podał pod głosowanie sprawozdanie 
z wykonania budżetu za I półrocze 2019 r. 
Glosowano w sprawie: 
-przyjęcie sprawozdania z wykonania budżetu za I półrocze 2019 r.. 
Wyniki glosowania 
ZA: 19, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2 

4. Podjęcie uchwal: 

- opinie komisji 

Opinia Komisji Spraw Obywatelskich i Socjalnych 
Na posiedzeniu w dniu 18 września 2019 r. analizując materiały na sesje Komisja: 
-pozytywnie zaopiniowała przygotowane projekty uchwał. 
Przewodniczący Komisji Zdzisław Pięch 

Opinia Komisji Kultury Oświaty Sportu i Turystyki 
Na posiedzeniu w dniu 18 września 2019 r. analizując materiały na sesję Komisja 
- pozytywnie zaopiniowała przygotowane projekty uchwał. 
Przewodnicząca Komisji Grażyna Popek 

Opinia Komisji ds. Wsi, Rolnictwa, Leśnictwa, Gospodarki Żywnościowej 
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i Ochrony Środowiska 
Na posiedzeniu w dniu 19 września 2019 r. analizując materiały na sesję Komisja: 
- pozytywnie zaopiniowała przygotowane projekty uchwał. 
Przewodniczący Komisji 
Tadeusz Doliński 

Opinia Komisji Budżetu Rozwoju Gospodarczego i Gospodarki Miejskiej 
Na posiedzeniu w dniu 24.09.2019 r.-Komisja w projekcie uchwały nr 16 w sprawie ustalenia 
strefy płatnego parkowania ,wysokości opłat oraz określenie sposobu pobierania opłat za 
postój j pojazdów samochodowych w strefie parkowania na terenie miasta Kluczborka w § 2 
ust.1 pkt.2 kwotę 100 zł miesięcznie wnioskuje o wprowadzenie 150 zł miesięcznie. 
Pozostałe projekty uchwał zaopiniowano pozytywnie. 
Przewodniczący Komisji Jan Myślecki 

1) w sprawie zasad i trybu przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami zamieszkałymi 
w Kluczborku przy ulicy Nowodworskiej dotyczącej zniesienia urzędowej nazwy 
miejscowości Nowy Dwór; 
Glosowano w sprawie: 
w sprawie zasad i trybu przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami zamieszkałymi w 
Kluczborku przy ulicy Nowodworskiej dotyczącej zniesienia urzędowej nazwy miejscowości 
Nowy Dwór;. 
Wyniki glosowania 
ZA: 19, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ : O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Krzysztof Adamski, Stanisław Brejwo, Alfred Długosz, Tadeusz Doliński, Radosław Jarosz, 
Janusz Kallus, Janusz Kędzia, Andrzej Konwiński, Joanna Kozioł, Rafał Lasek, Adam 
Michalewski, Józef Mrozek, Jan Myślecki, Zdzisław Pięch, Grażyna Popek, Piotr Rewienko, 
Krzysztof Rychel, Justyna Ślusarczyk, Marek Wojna 
NIEOBECNI (2) 
Tomasz Michalak, Piotr Sitnik 

Nadano Nr XIl/206/19 

2) w sprawie zasad i trybu przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami Sołectwa Smardy 
Dolne dotyczącej zniesienia urzędowej nazwy miejscowości Smardzka Kolonia położonej na 
terenie Sołectwa Smardy Dolne; 
Glosowano w sprawie: 
w sprawie zasad i trybu przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami Sołectwa Smardy Dolne 
dotyczącej zniesienia urzędowej nazwy miejscowości Smardzka Kolonia położonej na terenie 
Sołectwa Smardy Dolne;. 
Wyniki glosowania 
ZA: 19, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Krzysztof Adamski, Stanisław Brejwo, Alfred Długosz, Tadeusz Doliński, Radosław Jarosz, 
Janusz Kallus, Janusz Kędzia, Andrzej Konwiński, Joanna Kozioł, Rafał Lasek, Adam 
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Michalewski, Józef Mrozek, Jan Myślecki, Zdzisław Pięch, Grażyna Popek, Piotr Rewienko, 
Krzysztof Rychel, Justyna Ślusarczyk, Marek Wojna 
NIEOBECNI (2) Tomasz Michalak, Piotr Sitnik 
Nadano Nr Xll/207/19 

3) w sprawie zasad i trybu przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami Sołectwa Gotartów 
dotyczącej zniesienia urzędowej nazwy miejscowości Miłoszowice położonej na terenie 
Sołectwa Gotartów; 
Glosowano w sprawie: 
w sprawie zasad i trybu przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami Sołectwa Gotartów 
dotyczącej zniesienia urzędowej nazwy miejscowości Miłoszowice położonej na terenie 
Sołectwa Gotartów;. 

Wyniki glosowania 
ZA: 19, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Krzysztof Adamski, Stanisław Brejwo, Alfred Długosz, Tadeusz Doliński, Radosław Jarosz, 
Janusz Kallus, Janusz Kędzia, Andrzej Konwiński, Joanna Kozioł, Rafał Lasek, Adam 
Michalewski, Józef Mrozek, Jan Myślecki, Zdzisław Pięch, Grażyna Popek, Piotr Rewienko, 
Krzysztof Rychel, Justyna Ślusarczyk, Marek Wojna 
NIEOBECNI (2) 
Tomasz Michalak, Piotr Sitnik 

Nadano Nr XIl/208/19 

4) w sprawie zasad i trybu przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami Sołectwa Bażany 
dotyczącej zniesienia urzędowej nazwy miejscowości Damnik położonej na terenie Sołectwa 
Bażany; 

Głosowano w sprawie: 
w sprawie zasad i trybu przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami Sołectwa Bażany 
dotyczącej zniesienia urzędowej nazwy miejscowości Damnik położonej na terenie Sołectwa 
Bażany;. 

Wyniki glosowania 
ZA: 19, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Krzysztof Adamski, Stanisław Brejwo, Alfred Długosz, Tadeusz Doliński, Radosław Jarosz, 
Janusz Kallus, Janusz Kędzia, Andrzej Konwiński, Joanna Kozioł, Rafał Lasek, Adam 
Michalewski, Józef Mrozek, Jan Myślecki, Zdzisław Pięch, Grażyna Popek, Piotr Rewienko, 
Krzysztof Rychel, Justyna Ślusarczyk, Marek Wojna 
NIEOBECNI (2) 
Tomasz Michalak, Piotr Sitnik 
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Nadano Nr XII/209/19 

5) w sprawie zasad i trybu przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami Sołectwa Gotartów 
dotyczącej zniesienia urzędowej nazwy miejscowości Gotartów-Ogrodnictwo położonej na 
terenie Sołectwa Gotartów; 

Glosowano w sprawie: 
w sprawie zasad i trybu przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami Sołectwa Gotartów 
dotyczącej zniesienia urzędowej nazwy miejscowości Gotartów-Ogrodnictwo położonej na 
terenie Sołectwa Gotartów;. 

Wyniki glosowania 
ZA: 19, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Krzysztof Adamski, Stanisław Brejwo, Alfred Długosz, Tadeusz Doliński, Radosław Jarosz, 
Janusz Kallus, Janusz Kędzia, Andrzej Konwiński, Joanna Kozioł, Rafał Lasek, Adam 
Michalewski, Józef Mrozek, Jan Myślecki, Zdzisław Pięch, Grażyna Popek, Piotr Rewienko, 
Krzysztof Rychel, Justyna Ślusarczyk, Marek Wojna 
NIEOBECNI (2) 
Tomasz Michalak, Piotr Sitnik 

Nadano Nr XIl/210/19 

6) w sprawie zasad i trybu przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami Sołectwa Bażany 
dotyczącej zniesienia urzędowej nazwy miejscowości Korzeniaki położonej na terenie 
Sołectwa Bażany; 

Glosowano w sprawie: 
w sprawie zasad i trybu przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami Sołectwa Bażany 
dotyczącej zniesienia urzędowej nazwy miejscowości Korzeniaki położonej na terenie 
Sołectwa Bażany;. 

Wyniki glosowania 
ZA: 19, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Krzysztof Adamski, Stanisław Brej wo, Alfred Długosz, Tadeusz Doliński, Radosław Jarosz, 
Janusz Kallus, Janusz Kędzia, Andrzej Konwiński , Joanna Kozioł, Rafał Lasek, Adam 
Michalewski, Józef Mrozek, Jan Myślecki, Zdzisław Pięch, Grażyna Popek, Piotr Rewienko, 
Krzysztof Rychel, Justyna Ślusarczyk, Marek Wojna 
NIEOBECNI (2) 
Tomasz Michalak, Piotr Sitnik 
Nadano Nr XIl/211/19 

7) w sprawie zasad i trybu przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami Sołectwa Krasków 
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dotyczącej zniesienia urzędowej nazwy miejscowości Krasków (rodzaj "kolonia") położonej 
na terenie Sołectwa Krasków; 

Głosowano w sprawie: 
w sprawie zasad i trybu przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami Sołectwa Krasków 
dotyczącej zniesienia urzędowej nazwy miejscowości Krasków (rodzaj "kolonia") położonej 
na terenie Sołectwa Krasków;. 

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Krzysztof Adamski, Stanisław Brejwo, Alfred Długosz, Tadeusz Doliński, Radosław Jarosz, 
Janusz Kallus, Janusz Kędzia, Andrzej Konwiński, Joanna Kozioł, Rafał Lasek, Adam 
Michalewski, Józef Mrozek, Jan Myślecki, Zdzisław Pięch, Grażyna Popek, Piotr Rewienko, 
Krzysztof Rychel, Justyna Ślusarczyk, Marek Wojna 
NIEOBECNI (2) 
Tomasz Michalak, Piotr Sitnik 
Nadano Nr XII/212/19 

8) w sprawie zasad i trybu przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami Sołectwa Maciejów 
dotyczącej zniesienia urzędowej nazwy miejscowości Chałupska położonej na terenie 
Sołectwa Maciejów; 

Glosowano w sprawie: 
w sprawie zasad i trybu przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami Sołectwa Maciejów 
dotyczącej zniesienia urzędowej nazwy miejscowości Chałupska położonej na terenie 
Sołectwa Maciejów;. 

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Krzysztof Adamski, Stanisław Brejwo, Alfred Długosz, Tadeusz Doliński, Radosław Jarosz, 
Janusz Kallus, Janusz Kędzia, Andrzej Konwiński, Joanna Kozioł, Rafał Lasek, Adam 
Michalewski, Józef Mrozek, Jan Myślecki, Zdzisław Pięch, Grażyna Popek, Piotr Rewienko, 
Krzysztof Rychel, Justyna Ślusarczyk, Marek Wojna 
NIEOBECNI (2) 
Tomasz Michalak, Piotr Sitnik 
Nadano Nr XII/213/19 

9) w sprawie zmiany Uchwały Nr XL Vll/461/18 Rady Miejskiej w Kluczborku z dnia 28 
marca 2018 r. dotycząca realizacji projektu pn. "Wzrost jakości usług administracyjnych w 
Dzierżoniowie, Kluczborku, Kędzierzynie-Koźlu, Namysłowie, Prudniku" w ramach 
Działania 2.18 Programu Operacyjnego Wiedza Edukacja Rozwój 2014 -2020 konkurs nr 
POWR.02.18.00-IP.01-00-001/18; 
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Glosowano w sprawie: 
w sprawie zmiany Uchwały Nr XLVII/461/18 Rady Miejskiej w Kluczborku z dnia 28 marca 
2018 r. dotycząca realizacji projektu pn. "Wzrost jakości usług administracyjnych w 
Dzierżoniowie, Kluczborku, Kędzierzynie-Koźlu, Namysłowie, Prudniku" w ramach 
Działania 2.18 Programu Operacyjnego Wiedza Edukacja Rozwój 2014 -2020 konkurs nr 
POWR.02.l8.00-IP.01-00-001/18;. 

Wyniki glosowania 
ZA: 19, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Krzysztof Adamski, Stanisław Brejwo, Alfred Długosz, Tadeusz Doliński, Radosław Jarosz, 
Janusz Kallus, Janusz Kędzia, Andrzej Konwiński, Joanna Kozioł, Rafał Lasek, Adam 
Michalewski, Józef Mrozek, Jan Myślecki, Zdzisław Pięch, Grażyna Popek, Piotr Rewienko, 
Krzysztof Rychel, Justyna Ślusarczyk, Marek Wojna 
NIEOBECNI (2) ( 
Tomasz Michalak, Piotr Sitnik 
Nadano Nr XIl/214/19 

I O) w sprawie zmiany Statutu Kluczborskiej Rady Seniorów; 
Glosowano w sprawie: 
w sprawie zmiany Statutu Kluczborskiej Rady Seniorów;. 

Wvniki glosowania 
ZA: 19, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Krzysztof Adamski, Stanisław Brej wo, Alfred Długosz, Tadeusz Doli11ski, Radosław Jarosz, 
Janusz Kallus, Janusz Kędzia, Andrzej Konwiński, Joanna Kozioł, Rafał Lasek, Adam 
Michalewski, Józef Mrozek, Jan Myślecki, Zdzisław Pięch, Grażyna Popek, Piotr Rewienko, 
Krzysztof Rychel, Justyna Ślusarczyk, Marek Wojna 
NIEOBECNI (2) 
Tomasz Michalak, Piotr Sitnik 

Nadano Nr XIl/215/19 

11) w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej na rzecz Powiatu Kluczborskiego; 

Radny Piotr Rewienko - po konsultacji Klub Radnych Zjednoczonej Prawicy 
jesteśmy za budowa łącznika jesteśmy za pomocą dla Szpitala pod warunkiem, że będzie 
to szpital publiczny. Poziom leczenia w Szpitalu pozostawia wiele do życzenia. 

Burmistrz Jarosław Kielar - https://www.voutube.com'watch?v=lLzpNgoGdUg 
Dla mieszkańca nie ma to znaczenia czy on jest spółka czy jest publiczny - jest możliwość 
aby szpital był publiczny ale należy wcześniej spłacić wszystkie długi. Łącznik jest po to aby 
obniżyć koszty działania szpitala.Przekształcenie szpitala ze spółki w szpital publiczny 



dzisiaj nie wchodzi w grę. 

Przewodniczący RM- nic teraz już nie zrobimy albo udzielimy pomocy albo nie od gmin 
zależy czy szpital utrzyma się w Kluczborku. Łącznik jest potrzebny po to aby nie generował 
kosztów. 

Wiceprzewodniczący A. Długosz- https://www.voutube.com watch?v= lLzpNgoGdUg 

Glosowano w sprawie: 
w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej na rzecz Powiatu Kluczborskiego;. 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Krzysztof Adamski, Alfred Długosz, Tadeusz Doliński, Janusz Kallus, Janusz Kędzia, 
Andrzej Konwiński, Rafał Lasek, Adam Michalewski, Józef Mrozek, Jan Myślecki, Zdzisław 
Pięch, Grażyna Popek, Krzysztof Rychel, Justyna Ślusarczyk, Marek Wojna 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 
Stanisław Brejwo, Radosław Jarosz, Joanna Kozioł, Piotr Rewienko 
NIEOBECNI (2) 
Tomasz Michalak, Piotr Sitnik 

Nadano Nr XIl/216/19 

12) w sprawie przejęcia i zaliczenia dróg powiatowych do kategorii dróg gminnych; 

Glosowano w sprawie: 
w sprawie przejęcia i zaliczenia dróg powiatowych do kategorii dróg gminnych;. 

Wyniki glosowania 
ZA: 19, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Krzysztof Adamski, Stanisław Brejwo, Alfred Długosz, Tadeusz Doliński, Radosław Jarosz, 
Janusz Kallus, Janusz Kędzia, Andrzej Konwiński, Joanna Kozioł, Rafał Lasek, Adam 
Michalewski, Józef Mrozek, Jan Myślecki, Zdzisław Pięch, Grażyna Popek, Piotr Rewienko, 
Krzysztof Rychel, Justyna Ślusarczyk, Marek Wojna 
NIEOBECNI (2) 
Tomasz Michalak, Piotr Sitnik 

Nadano Nr XII/217/19 

13) w sprawie przyjęcia projektu Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na 
terenie Gminy Kluczbork; 

Głosowano w sprawie: 
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w sprawie przyjęcia projektu Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na 
terenie Gminy Kluczbork;. 

Wyniki glosowania 
ZA: 19, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Krzysztof Adamski, Stanisław Brejwo, Alfred Długosz, Tadeusz Doliński, Radosław Jarosz, 
Janusz Kallus, Janusz Kędzia, Andrzej Konwiński, Joanna Kozioł, Rafał Lasek, Adam 
Michalewski, Józef Mrozek, Jan Myślecki, Zdzisław Pięch, Grażyna Popek, Piotr Rewienko, 
Krzysztof Rychel, Justyna Ślusarczyk, Marek Wojna 
NIEOBECNI (2) 
Tomasz Michalak, Piotr Sitnik 

Nadano Nr XII/218/19 

14) w sprawie niedochodzenia należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny; 

Glosowano w sprawie: 
w sprawie niedochodzenia należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny;. 

Wyniki glosowania 
ZA: 18, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Krzysztof Adamski, Stanisław Brejwo, Alfred Długosz, Tadeusz Doliński, Radosław Jarosz, 
Janusz Kędzia, Andrzej Konwiński, Joanna Kozioł, Rafał Lasek, Adam Michalewski, Józef 
Mrozek, Jan Myślecki, Zdzisław Pięch, Grażyna Popek, Piotr Rewienko, Krzysztof Rychel, 
Justyna Ślusarczyk, Marek Wojna 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Janusz Kallus 
NIEOBECNI (2) 
Tomasz Michalak, Piotr Sitnik 

Nadano Nr XII/219/19 

15) w sprawie wprowadzenia opłat za parkowanie pojazdów samochodowych na parkingach 
w Kluczborku, zlokalizowanych na nieruchomościach nie będących drogami publicznymi 
oraz ustalenia sposobu pobierania i stawek tych opłat; 

Wniosek Przewodniczącego Rady Miejskiej nr 15/ w sprawie ustalenia strefy płatnego 
parkowania, wysokości opłat oraz określenie sposobu pobierania opłat za postój pojazdów 
samochodowych w strefie płatnego parkowania na terenie miasta Kluczborka w § 3 ust. I 
pkt.2 kwotę 100 zł miesięcznie wnioskuje o wprowadzenie 150 zł miesięcznie. 
https://w,vw.voutube.corn/watch?v=ILzpNgoGdUg 
Radny Piotr Rewienko - w każdym miesiącu jako radni możemy poprawić jeżeli jest taka 
potrzeba. 
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Glosowano wniosek w sprawie: 
w sprawie wprowadzenia opłat za parkowanie pojazdów samochodowych na parkingach w 
Kluczborku, zlokalizowanych na nieruchomościach nie będących drogami publicznymi oraz 
ustalenia sposobu pobierania i stawek tych opłat;. 

Wyniki glosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2 

Glosowano w sprawie: 
w sprawie wprowadzenia opłat za parkowanie pojazdów samochodowych na parkingach w 
Kluczborku, zlokalizowanych na nieruchomościach nie będących drogami publicznymi oraz 
ustalenia sposobu pobierania i stawek tych opłat;. 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Krzysztof Adamski, Alfred Długosz, Tadeusz Doliński, Janusz Kallus, Janusz Kędzia, 
Andrzej Konwiński, Joanna Kozioł, Rafał Lasek, Adam Michalewski, Józef Mrozek, 
Zdzisław Pięch, Grażyna Popek, Krzysztof Rychel, Justyna Ślusarczyk, Marek Wojna 
PRZECIW (3) 
Stanisław Brejwo, Radosław Jarosz, Jan Myślecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Piotr Rewienko 
NIEOBECNI (2) 
Tomasz Michalak, Piotr Sitnik 
Nadano Nr XIl/220/19 

16) w sprawie ustalenia strefy płatnego parkowania, wysokości opłat oraz określenie sposobu 
pobierania opłat za postój pojazdów samochodowych w strefie płatnego parkowania na 
terenie miasta Kluczborka; 

Na posiedzeniu w dniu 24.09.2019 r. Komisja w projekcie uchwały nr 16 w sprawie ustalenia 
strefy płatnego parkowania, wysokości opłat oraz określenie sposobu pobierania opłat za 
postój pojazdów samochodowych w strefie płatnego parkowania na terenie miasta 
Kluczborka w § 2 ust. I pkt.2 kwotę 100 zł miesięcznie wnioskuje o wprowadzenie 150 zł 
miesięcznie. 

https: /www.voutube.com/watch?v l Lzp:--J goGdU g 
Glosowano wniosek w sprawie: 
w sprawie ustalenia strefy płatnego parkowania, wysokości opłat oraz określenie sposobu 
pobierania opłat za postój pojazdów samochodowych w strefie płatnego parkowania na 
terenie miasta Kluczborka;. 

Wyniki glosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2 
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Glosowano w sprawie: 
w sprawie ustalenia strefy płatnego parkowania, wysokości opłat oraz określenie sposobu 
pobierania opłat za postój pojazdów samochodowych w strefie płatnego parkowania na 
terenie miasta Kluczborka;. 

Wyniki glosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Krzysztof Adamski, Alfred Długosz, Tadeusz Doliński, Janusz Kallus, Janusz Kędzia, 
Andrzej Konwiński, Joanna Kozioł, Rafał Lasek, Adam Michalewski, Józef Mrozek, 
Zdzisław Pięch, Grażyna Popek, Krzysztof Rychel, Justyna Ślusarczyk, Marek Wojna 
PRZECIW (3) 
Stanisław Brej wo, Radosław Jarosz, Jan Myślecki 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Piotr Rewienko 
NIEOBECNI (2) 
Tomasz Michalak, Piotr Sitnik 

Nadano Nr XII/221/19 

17) w sprawie zmian w budżecie po stronie dochodów i wydatków; 

Radny Rewienko- podziękował Zarządowi Powiatu ,że myśli o dobrych rozwiązaniach i 
podtrzymuje to że chcemy wspierać szpital publiczny : 

-pkt q r is radny poprosił o wyjaśnienie? czy to nie jest za późno ,dlaczego taki wzrost na 
OSiR - https://www.voutube.com/watch?v=lLzpNgoGdUg 

Burmistrz Jarosław Kielar - https: \\'\\'\\ .\'Outube.comlwatch?v=lLzpNgoGdUg 

W trakcie roku wykonano b. dużo remontów bieżących ,zakup sprzętu ( kosiarki ) w trakcie 
roku. 

Glosowano w sprawie: 
w sprawie zmian w budżecie po stronie dochodów i wydatków;. 

Wyniki glosowania 
ZA: 16, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA (16) 
Krzysztof Adamski, Stanisław Brejwo, Tadeusz Doliński, Radosław Jarosz, Janusz Kallus, 
Janusz Kędzia, Andrzej Konwiński, Joanna Kozioł, Adam Michalewski, Józef Mrozek, Jan 
Myślecki, Zdzisław Pięch, Grażyna Popek, Krzysztof Rychel, Justyna Ślusarczyk, Marek 
Wojna 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Alfred Długosz, Rafał Lasek, Piotr Rewienko 
NIEOBECNI (2) 
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Tomasz Michalak, Piotr Sitnik 

Nadano Nr Xll/222/19 

18) w sprawie zmiany w wieloletniej prognozie finansowej; 

Glosowano w sprawie: 
w sprawie zmiany w wieloletniej prognozie finansowej;. 

Wyniki glosowania 
ZA: 18, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Krzysztof Adamski, Stanisław Brejwo, Alfred Długosz, Tadeusz Doliński, Radosław Jarosz, 
Janusz Kallus, Janusz Kędzia, Andrzej Konwiński, Joanna Kozioł, Adam Michalewski, Józef 
Mrozek, Jan Myślecki, Zdzisław Pięch, Grażyna Popek, Piotr Rewienko, Krzysztof Rychel, 
Justyna Ślusarczyk, Marek Wojna 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Rafał Lasek 
NIEOBECNI (2) 
Tomasz Michalak, Piotr Sitnik 

Nadano Nr XIl/223/19 

19) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy pomiędzy Gminą Kluczbork jako 
Organizatorem a Przedsiębiorstwem Komunikacji Samochodowej w Kluczborku Sp. z o.o 
jako Operatorem o świadczenie usług publicznych w zakresie publicznego transportu 
zbiorowego; 

Radny Adamski- poprosił o załączenie umowy do w/w uchwały 

Przewodniczący Rady Miejskiej -podkreślił że takiej umowy jeszcze nie ma jak wynika z 
treści uchwały 

Radny Janusz Kallus - podkreślił ,że to jest wyrażenie zgody na zawarcie umowy. 
https://www.voutube.com/watch ?v= 1 LzpN goGdU g 

Radny Piotr Rewienko -czy w umowie załącznikiem będzie trasa komunikacji miejskiej - czy 
można uwzględnić dworzec kolejowy ? 

Burmistrz Miasta Kluczborka - można zrobić 1 O linii - to są koszty. 
https: W\\ ,v. voutube.com/watch ?v= 1 LzpN go Gd U g 

Rady Krzysztof Rychel -bez sensu jest rozbudowywanie 1 linii - dojazd wtedy będzie długi 
z pkt.A do pkt.B. 

Z-ca Burmistrza Dariusz Morawiec - wyjaśnił skąd taka trasa - taka linia ? 
https: / w\\ w . voutube.com/watch ?v= 1 LzpN go Gd U g 
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Glosowano w sprawie: 
w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy pomiędzy Gminą Kluczbork jako 
Organizatorem a Przedsiębiorstwem Komunikacji Samochodowej w Kluczborku Sp. z o.o 
jako Operatorem o świadczenie usług publicznych w zakresie publicznego transportu 
zbiorowego. 

Wyniki glosowania 
ZA: 18, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Krzysztof Adamski, Stanisław Brejwo, Alfred Długosz, Tadeusz Doliński, Radosław Jarosz, 
Janusz Kallus, Janusz Kędzia, Andrzej Konwiński, Joanna Kozioł, Adam Michalewski , Józef 
Mrozek, Jan Myślecki, Zdzisław Pięch, Grażyna Popek, Piotr Rewienko, Krzysztof Rychel, 
Justyna Ślusarczyk, Marek Wojna 
BRAK GŁOSU (1) 
Rafał Lasek 
NIEOBECNI (2) 
Tomasz Michalak, Piotr Sitnik 
Nadano Nr XII/224/19 

5. Odpowiedzi na zgłoszone w pkt. 2 interpelacje i zapytania Radnych. 
Burmistrz Jarosław Kielar - odpowiedział na zadane pytanie w sprawie : 
- zachowania się młodzieży przy Publicznej Szkole Podstawowej Nr 2 - Sprawa zostanie 
przekazana do Straży Miejskiej 
https: /www.voutube.com/watch?\= lLzpNgoGdUg 

6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza za okres miedzy sesjami. 
1) opinia Komisji Rewizyjnej, 
Opinię przedstawił Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Krzysztof Adamski. 

Opinia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kluczborku z działalności Burmistrza Miasta 
Kluczborka za okres od 14.08.2019 r. do 13.09.2019 r. 

Na posiedzeniu w dniu 23 września 2019 r. Komisja dokonała analizy sprawozdania z 
działalności Burmistrza Miasta za okres między sesjami. 

Wyjaśnień udzielił Burmistrz Jarosław Kielar w następujących sprawach: 

A -11- w sprawie uruchomienia rezerwy ogólnej ; 

A-13- w sprawie ogłoszenia naboru i powołania Komisji Konkursowej w celu 
przeprowadzenia konkursu oraz wyłonienia kandydata na stanowisko dyr. 
Miejskiego Zarządu Obiektów Komunalnych. 

A-18 - w sprawie odwołania dyrektora Publicznego Przedszkola w Bogacicy 
z Oddziałem Zamiejscowym w Bażanach. 
B-361- umowa -ACS Polnad sp. z o.o Warszawa -Konserwacja stawu na terenie Parku 
Miejskiego. 
Po wyjaśnieniach w/w sprawozdanie przegłosowano jednogłośnie pozytywnie. 
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Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Krzysztof Adamski 

2) dyskusja, 
Nikt z radych nie zabrał głosu w dyskusji. 

3) przyjęcie sprawozdania. 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcie sprawozdania„ 

Wyniki glosowania 
ZA: 18, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

7. Sprawozdanie Komisji Skarg z działalności za okres między sesjami. 

Sprawozdanie Komisji Skarg z działalności za okres między sesjami 
W miesiącu wrześniu br. Komisja Skarg nie odbyła żadnego posiedzenia. 
Przewodniczący Komisji Skarg Janusz Kallus 

8. Wolne wnioski i informacje. 

Przewodniczący Rady - pismo mieszkanki Bąkową - o rozgraniczenie na działce nr 402 Rada 
Miejska podtrzymuje swoje stanowisko. https://www.voutubc.com watch?v=l LzpNgoGdUg 

Pismo OSP - w Łowkowicach o budowę dwóch boksów garażowych - do planu Budżetu na 
2020 r. 

Pismo w sprawie komunikacji miejskiej - zaproszenie na promocyjny kurs autobusu -
oficjalne otwarcie. 
Pismo w sprawie suszy skierowane do Ministerstwa Rolnictwa - do zapoznania się w 
Biurze Rady. 

Burmistrz Jarosław Kielar - poinformował o subwencji oświatowej - ok 400 tyś mniej 
otrzymał iśmy https:/ www.voutube.com!watch ?, ·= 1 LzpN go Gd U g 
Nie rozstrzygnął się konkurs na Dyrektora MZOK - na to stanowisko zostanie mianowany 
Ryszard Okaj. 

Radny Piotr Rewienko - ile było zgłoszeń a ile udało się zrobić protokołów 
- studnia w Bogacicy jest woda dobra nie wymagana chlorowania a ma być podobno 
zamknięta 

Burmistrz Jarosław Kielar - zostanie to zrobione wysłane 330 protokołów do zrobienia 
,pracuje 5 osób jest b. dużo błędów. 
Nie ma już wody nie chlorowanej w Kluczborku jest ona minimalne chlorowana sytuacja z 
zanieczyszczeniem we wsi Baków https: www.voutube.com/watch?v=l LzpNgoGdUg 

Radny Radosław Jarosz - poruszył temat tabliczek w parku „ zakaz wyprowadzania psów", 
https: /www.voutube.com/watch?v=lLzp~goGdUg 
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Burmistrz wyjaśnił ,że chodzi o rośliny miododajne chodzi o ich ochronę: 
https: www.\outubc.com watch?v=lLzpNgoGdlfg 

9. Zamknięcie obrad. 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej Janusz Kędzia 
zamknął obrady sesji. 

Prz cy 
Rady • borku 

/1/' Janusz Kędzia -

Przygotował(a): Bogusława Maj 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 
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